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UZNESENIE MsZ č. 1 - .........../2012 
 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov  

 
 

schvaľuje – neschvaľuje  

 

vybudovanie pasívnej infraštruktúry ( internetizáciu) v objektoch Mestskej polikliniky  

v predloženom znení. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
a)  bez pripomienok 
 
b) s týmito pripomienkami 
 

 

 



 

Dôvodová správa 
 

     Pezinská mestská spoločnosť, s.r.o. v decembri 2011 ukončila I. etapu zateplenia, ktorej 

cieľom bolo zateplenie Novej budovy Mestskej polikliniky v celkovej výške 73.297,96 eur 

s DPH. 

     Na II. etapu zateplenia, ktorá sa týka Prístavby sme dali vypracovať projektovú 

dokumentáciu. Predpokladaná cena diela 48 tis, € s DPH. Predpoklad termínu verejného  

obstarávania  - júl 2012 – predpokladaná doba ukončenia zatepľovacích prác – október 

2012..  

      III. etapa zateplenia  predstavuje  opravu fasády Starej budovy a opravu strechy alebo 

výmenu strechy podľa výsledku  znaleckého posudku stavu krovu. Predpoklad realizácie je 

 rok 2013.  

Finančné krytie zateplenia  je z  tržieb z parkovacích automatov 

 

     Keďže v budovách Mestskej polikliniky nie je vybudovaná pevná sieť pripojenia na 

internet navrhujeme ešte pred zahájením II. a III. etapy zateplenia vyriešiť vybudovanie 

pasívnej dátovej infraštruktúry ( sieť pripojenia na internet ), pretože možnosť  pripojenia na 

internet patrí dnes k základnej výbave  prenajímaných priestorov 

 

Náš návrh zdôvodňujeme takto: 

1. modernizácia budov a skvalitnenie ponúkaných  prenajímaných priestorov 

2. povinnosť  nájomcov elektronickej komunikácie  s inštitúciami ako sú  Daňový úrad, 

Sociálna poisťovňa, zdravotné poisťovne a. p. . 

3. záujem súčasných nájomcov o možnosť pripojenia na internet 

4. flexibilný prístup k informáciám rôzneho druhu 

5. snaha vyhnúť sa  zásahom zo strany nájomcov do fasády budov  

6. do budúcnosti zrušenie analógovej telefónnej ústredne  

 

Záver: 
     Vybudovanie pevnej internetovej siete ešte pred zateplením a úpravou fasády  umožní 

urobiť pripojenia hlavne z vonkajšej časti budov a prekryť tak vedenie pod zateplenie.  

Na základe prieskumu trhu máme k dispozícii ponuky,  na základe ktorých najnižšia ponúkaná 

cena za zhotovenie diela je 11 952,00 eur s DPH so zárukou vykonaného dielka 48 mesiacov. 

 
Stanovisko Dozornej rady zo zasadnutia dňa 25.04.2012 k návrhu na vybudovanie pevnej 

internetovej siete. 

Uznesenie č. 5-1/2012 
1. Dozorná rada schvaľuje internetizáciu budov Mestskej polikliniky a jej financovanie 

z tržieb z parkovacej služby.  

       Za návrh tohto uznesenia hlasovalo  6 prítomných členov DR. 

 
     

      

 

 

 


